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Èervenec

Srpen

70 let
Radislav Firla, ul. Junácká

Marie Ševèíková, ul. Starecká
Jaroslav Hlavenka, ul. Jeèmínkova

Gizela Borkala, ul. K Prùplavu

75 let
Vìra Èempelová, ul. Potoky
Andìla Dvorská, ul. Blanická

80 let
Jarmila Brillantová, ul. Mitrovická

Eliška Stuchlá,ul. Na Surdíku
Anna Ševèíková, ul. Starecká
Evžen Folta, ul. Mitrovická

86 let
Marie Kozelská, ul. Sluèí

93 let
František Novák, ul. Blanická

70 let
Štefan Pjaták, ul. Folvárek

Miluše Holmanová, ul. Kališní

80 let
Jan Babiš,ul. Vaòkova

86 let
Ludmila Lyèková, ul. Potoky

87 let
Václav Šárek, ul. Junácká

88 let
František Lyèka, ul. Kleèkova

94 let
Ludmila Horsinková, ul. Mitrovická

Velký podíl na mimoøádnì boha-
tém programu mìli pochopitelnì 
ti nejmenší, tzn. dìti z obou mateø-
ských škol a dìti ze základní školy 
pod vedením svých pedagogù. 

Milým pøekvapením bylo vystou-
pení TO mažoretky Krokodýl a folk-
lórního souboru Malá Ondøejnica. 
Všem tìm, kteøí se zasloužili o tento 
nevšední kulturní zážitek patøí náš 
upøímný dík.

Jak ten èas letí
Pøed dvìma mìsíci vás Sdružení 

pro kulturu a spoleènost pod záštitou 
kulturní komise zvalo na pro nás 
velkou akci - Vítání jara. Dnes již 
nazrál èas konstatovat, že dobrá vìc 
se podaøila.

Nemohu opomenout pana Jaromíra 
Riedela, majitele Taneèní školy 
Trend, jenž významnou mìrou pøi-
spìl svými zkušenostmi a zapùjèe-
ním techniky ke zdaru celé akce.

Pøekvapením èíslo dvì byla, ale-
spoò pro organizátory, návštìvnost, 
která dokládá, s jakým pochopením 
naše starobìlská veøejnost podobné 
akce pøijímá. A pokud tady byly 
drobné nedostatky, tak doufáme, 
že nám budou prominuty.

A nakonec ještì jedno pøekvapení. 
Na podzim chceme v této tradici 
pokraèovat a už teï se pøipravte 
na naši bohatou kulturní nabídku. 
Bude k tomu patøit sborový zpìv, 
chrámová hudba, cimbálová muzika 
a pøedvánoèní komorní veèer.

PhDr. Ivana Pluhaøová
pøedseda kulturní komise 

Pozvánka na výstavu
Není pravidlem, že by se výtvarné 

práce žákù vystavovaly v galeriích. 
Povedlo se však. Žáci 2.stupnì 
ZŠ Staré Bìlé dostali možnost 
do 20. srpna vystavit své práce 
v malé galerii v kulturním støedisku 
K-trio v Hrabùvce.

Byla by škoda, kdyby práce na-

daných dìtí zùstaly nepovšimnuty 
a kdyby nepotìšily oko a duši kolem-
jdoucích. Práce Davida Hlavenky, 
Claudie Rodkové, Andrey Vèelan-
ské, Kamily Theimerové, Simony Ci-
helkové, Lucie Kozarové, Verèi Ger-
lichové, Barèi Neuwithové, Danky 
Sobkové, Kristýny Komárkové, Mar-
tiny Winklerové, sourozencù Ku-
tých, Lukáše Mamuly, Tomáše Krp-

ce, Jardy Dostalíka, Míši Hribové, 
Terezy Pindurové, Josefa Jarolíma 
(a dalších) a „spisovatele“ Jakuba 
Nováka nejednou reprezentovaly na-
ši školu na soutìžích. Jsme rádi, 
že mùžeme pracovat s tak šikovnými 
dìtmi. Také na nižším stupni èasto 
dìti pod vedením p. uè. Gavlové 
získávají nejedno ocenìní.

M.Mladìjovská



Z jednání rady
a zastupitelstva
Rada na svém 14. zasedání mimo 
jiné rozhodla

! o pøidìlení bytu è. 4 v nástavbì 
nad zdravotním støediskem 
pro Lukáše Holmana s termínem 
uzavøení smlouvy od 15.6. 2007.
! vyhovìt žádosti Náboženské ob-
ce Církve èeskoslovenské husitské 
ve Staré Bìlé o pomoc pøi vyklíze-
ní farních prostorù. Vyklízení pro-
vedou pracovníci VPP a kontejne-
ry na odpad zajistí MOb.
! o zadání zakázky na zpracování 
PD - rekonstrukce vnitøní elektro-
instalace v MŠ na ul. Blanická 
firmì Seifert Marek - projektování 
elektrických zaøízení za cenu 
16. 600 Kè.
! o zadání zakázky na zpracování 
PD - rekonstrukce støechy vìže 
hasièské zbrojnice firmì Ing. Kar-
la Labudová - projektová èinnost 
za cenu 14. 000 Kè.
! o zadání zakázky na opravu ka-
nalizaèní šachtice na ul. Prosko-
vická firmì Ostravské komuni-
kace a.s. za cenu 23.004 Kè.
! o zadání zakázky na zpracování 
PD - kanalizaèní pøípojka pro Dùm 
služeb na ul. Mitrovická firmì 
OVAK a.s. za cenu 4.760 Kè.
! o uzavøení nové pojistné smlou-
vy mezi firmou Kooperativa, poji-
š�ovna a.s., a MOb Stará Bìlá 
na pojištìní odpovìdnosti zamìst-
nancù ÚMOb dle pøedloženého 
návrhu.
! o zakoupení projekèního zaøíze-
ní pro potøeby zasedání rady a za-
stupitelstva 

Starobìlský zpravodaj »2«

Vážení spoluobèané,
na žádost obèanù a podle vzoru mno-
hých obcí podobné velikosti pan sta-
rosta a zastupitelstvo rozhodli o za-
hájení zkušebního provozu disku-
zního a odpovìdního  fóra na inter-
netových stránkách Staré Bìlé, 
ve kterých mùžete klást dotazy a pod-
nìty pracovníkùm úøadu. Veškerá 
komunikace je veøejná, informace 
tedy poslouží nejen vám, ale komu-
koliv dalšímu. Odpovìdi jsou trvale 
dosažitelné a budou strukturované 
po jednotlivých letech.

 Po klepnutí na tuto položku se vám 
zobrazí základní informace o pravi-
dlech použití, dále pravomoci jedno-
tlivých osob - pan starosta, místosta-
rosta, tajemník a další právì ote-
vøená témata, jako nyní pøechod 
pøed školní jídelnou. Dotazy nebo 
podnìty smìøujte tedy na konkrétní 
osobu, do jejíž pùsobnosti váš pøí-
spìvek spadá nebo je nejblíže. Pokud 
se „netrefíte“, nevadí, dotyèný 
informaci zjistí nebo pøedá.

Fórum neslouží k diskuzím obèanù 
s obèany ale výhradnì obèanù s ve-
dením obce a pracovníky úøadu, jako 
zpìtná vazba pro zastupitele a infor-
maèní kanál pro obèany. Na návrh 
zastupitelù nebo vedení obce je 
možno založit navíc konkrétní téma 
na omezenou dobu. Co je dùležité, 
na odpovìï je stanovena v bìžných 
pøípadech týdenní lhùta a ..................

Bohužel, o nìèem takovém mù-
žeme zatím jen snít. Tyto možnosti 
bychom tu mohli mít kdyby... 
kdyby mezi tìmi, kteøí o spuštìní 
takového projektu rozhodují, byli 
trochu vstøícnìjší lidé, kteøí vìdí, 
že nìco takového by mohlo být 
ke prospìchu všech a že tu nejsou dvì 
strany proti sobì, ale jen obèany 
volení zástupci obèanù.

Protože si již delší dobu myslím, 
že založení fóra by bylo užiteèné, 
použil jsem pøed èasem e-mail 
a oslovil v této vìci pana starostu 
a pana tajemníka. Po nìkolika mìsí-
cích stále nemám odpovìï.

Znìní e-mailu panu starostovi:
16. února 2007
Vážený pane starosto, 
obracím se na Vás s následujícím 
námìtem. Pøi procházení interneto-
vých stránek obcí mne zaujalo, jak je 

Diskuzní fórum na internetových stránkách Staré Bìlé
možné tento moderní komunikaèní 
prostøedek využít k výmìnì infomací 
mezi obèany a vedením obcí. 
Na stránkách obcí (i velikostí sro-
vnatelných se Starou Bìlou) se obje-
vují rubriky „Diskusní fórum staro-
sty“ nebo „Místostarosta odpovídá“. 
Domnívám se, že je to urèitì zají-
mavá možnost, jak získat od obèanù 
urèitou zpìtnou vazbu, což je i vý-
hodou pro práci zastupitelstva a rady. 
Vím, máme tu Starobìlský Zpravo-
daj, ten má ale urèitou periodu a navíc 
není k takové bezprostøední obou-
smìrné komunikaci vhodný. Prosím 
Vás, abyste zvážil možné zavedení 
diskuzního fóra na stránkách Staré 
Bìlé, což by nepochybnì díky jedno-
duchosti a rychlosti uvítala vìtšina 
obèanù, díky vytvoøení zpìtné vazby 
by to bylo pøínosem pro celou obec 
a v neposlední øadì urèitou odpovìdí 
jedné z politických stran, která mìla 
v pøedvolebním programu zlepšení 
komunikace mezi obcí a obèany.

Na odpovìï se tìší a je s pozdravem

Pavel Zelený 

Pane starosto, žádám Vás o veøej-
nou odpovìï ve Zpravodaji na mùj 
podnìt ohlednì fóra a sdìlení, v jaké 
fázi se jeho založení právì nachází.

Prosím všechny, kteøí založení 
takového informaèního kanálu pova-
žují za dùležité, o podporu.

Pavel Zelený, Korandova 24

Odpovìï starosty
panu Zelenému e-mailem dne 20.6.2007

Vážený pane,
ujiš�uji Vás, že i bez diskusního fóra 
já i ostatní spolupracovníci bìžnì 
využíváme elektronické pošty k vyøi-
zování konkrétních dotazù a pøipo-
mínek obèanù.

Stejnì jako Vy jsme si zjiš�ovali 
u jiných obcí zkušenosti s touto for-
mou komunikace. Nenabyl jsem pøe-
svìdèení, že neexistuje vhodnìjší for-
ma diskuse s obèany. Nìkteré obce 
již takovouto rubriku ruší – viz we-
bové stránky MOb Hrabová. Na èerv-
novém jednání zastupitelstva se 
budou moci k této otázce vyjádøit 
i další jeho èlenové a také pøítomní 
obèané.

Josef Holáò

Úèetní s ŽL
zpracuje na vlastním PC

Doklady vyzvednu a pøivezu

Ceny dle poètu dokladù,
možnost stanovit mìsíèní paušál.

tel: 606 26 36 26
e-mail: ucde@seznam.cz

! daòovou evidenci !
! podvojné úèetnictví ! mzdy !

pro fyzické osoby a malé organizace

Nabízím pøepisy a tisk textù
Ceny dohodou.



Krátké zprávy
a oznámení

Ordinace MUDr. Piky
bude uzavøena ve dnech
od 20.7.2007 do 24.7.2007
od 16.8.2007 do 27.8.2007
Zástup bude zajištìn.

MUDr. Darja Komínková
oznamuje:
2.7 - 13.7.2007 - dovolená
zastupuje MUDr. Kotrèová
v Hrabové od 7.00 do 9.30 hodin
ve Výškovicích, Šeøíková 31
(budova školní družiny)
od 10.00 do 12.00 hodin.

Letní provoz knihovny
Vážení ètenáøi, blíží se doba 
prázdnin a dovolených. Ráda bych 
Vás upozornila na zmìnu pùjèovní 
doby v mìsíci èervenci a srpnu. 
Knihovna bude otevøena v pon-
dìlí od 12.00 do 18.00 hod., 
ve ètvrtek bude v knihovnì za-
vøeno. Pro dìti bude 16.7. pøipra-
vena výtvarná dílna „Malujeme 
ve windowcolor“. Pøeji všem 
pøíjemnou dovolenou, dìtem 
prázdniny plné dobrodružství.

Knihovnice Vlasta Chytilová

Vyøazené
staré lavice a židle
nabízí ZŠ Ostrava - Stará Bìlá. 
Informace na tel.: 596 769 890. 

Starobìlská pekárna
oznamuje obèanùm, že ve dnech 
25.7. - 5.8.2007 bude z dùvodu 
dovolené uzavøena. Objednávky 
na 20. a 21.7. nám prosím sdìlte 
s pøedstihem na tel.è. 59 676 94 41.

Støípky ze základní školy
ve školním roce 2006/2007

Prázdniny zaèaly, všichni žáci naší 
školy si je bezesporu plnì zasloužili, 
stejnì tak i všichni pedagogiètí i o-
statní pracovníci školy. Škola osiøela 
a jen party dìlníkù v ní provedou 
dùležité opravy. Vra�me se ale k u-
plynulému školnímu roku. Nejdøíve 
trocha èísel.

Do školy chodilo ve školním roce 
2006/2007 369 žákù, 180 na prvním 
stupni a 214 na druhém stupni. 
Celkem navštìvovali žáci 18 tøíd - 
10 na 1. stupni a 8 na 2. stupni. 
Prùmìrný poèet dìtí ve tøídì je 
na 1. stupni 18 a na 2. stupni 26,75. 
Škola provozuje dvì oddìlení školní 
družiny, kde bylo zapsáno 55 dìtí. 

Na konci školního roku obdrželo 
153 žákù 1. stupnì vysvìdèení s vy-
znamenáním, 25 žákù prospìlo 
a 2 žáci neprospìli. Na 2. stupni bylo 
s vyznamenáním 92 žákù. 120 žákù 
prospìlo a 2 žáci neprospìli. Chování 
žákù na 1. stupni bylo hodnoceno 
jako velmi dobré u 152 žákù, jeden 
žák byl hodnocen uspokojivì.  
Se vzrùstajícím vìkem pøicházely 
obèas kázeòské problémy, takže 

u 209 žákù 2. stupnì bylo hodnocené 
chování jako velmi dobré a u 5 žákù 
uspokojivé. Docházka do základní 
školy je povinná, musí se tedy vést 
statistika omluvených a neomluve-
ných hodin. Žáci zameškali v uplynu-
lém školním roce celkem 22 746 
omluvených hodin, což je v prùmìru 
57,73 hodin na jednoho žáka, 26 ho-
din nebylo uspokojivì omluveno, 
což je 0,07 hodin na žáka.

Škola je živý organismus, kam noví 
prvòáèci pøicházejí a devá�áci od-
cházejí. K zápisu do 1. tøíd pøišlo 
46 dìtí. 4 zákonní zástupci požádali 
o odklad školní docházky. Do prv-
ních tøíd v záøí nastoupí 41 dìtí (1 žák 
se stìhuje). Z devátých tøíd letos vy-
šlo 53 žákù. 36 se rozhodlo pro stu-
dium na støední škole s maturitou 
a 17 žákù se umístilo na uèebních 
oborech. Neodcházejí jen žáci devá-
tých tøíd, ale i 6 žákù 5. tøíd na osmi-
leté gymnázium. Protože tito žáci 
jsou velmi chytøí a schopní, je nám 
líto jejich odchodu, ale pøejeme jim 
hodnì úspìchù v dalším studiu i ži-
votì.

Ve školním roce 2006/2007 se naše 
škola zúèastnila projektu Kvalita I. 
Toto testování pøipravilo Centrum 
pro zjiš�ování výsledkù vzdìlávání 
(CERMAT) ve spolupráci s Minister-
stvem školství, mládeže a tìlový-
chovy.

1. února 2007 øešili žáci 9. tøíd tøi 
testy - test dovedností v èeském jazy-
ce, test matematických dovedností 
a test obecných dovedností. U tìchto 
testù jsme mìli možnost porovnat vý-
sledky žákù s ohledem na jejich kla-
sifikaci v testovaných pøedmìtech. 
V èeském jazyce klasifikace našich 
žákù pøi srovnání jejich výkonù se 
stejnì klasifikovanými žáky ostat-
ních škol odpovídá celostátnímu 
prùmìru. V matematice dosahovali 
naši žáci asi o 10 % horší úspìšnosti 
než stejnì klasifikovaní žáci ze zá-
kladních škol v celé republice.

Závìry byly projednány na pedago-
gické radì a v odpovídajících pøed-
mìtových komisích. Vedení školy 
zajistí pro pøíští školní rok èastìjší 
hospitovanost v tìchto pøedmìtech 
a pøijímání nových aprobovaných 
uèitelù daných pøedmìtù.

Pokraèování na následující stranì

Informace ze školské rady

Dne 31.5 2007 probìhlo 7. zasedání 
ŠR. Hlavním bodem jednání bylo 
projednání a vyjádøení se k školnímu 
vzdìlávacímu programu (ŠVP), 
se kterým se èlenové ŠR seznamovali 
v prùbìhu jarních mìsícù. V prùbìhu 
jednání ŠR pøednesla pøipomínky, 
které budou do ŠVP zapracovány.

ŠR byla rovnìž seznámena s vý-
sledky jednání školní komise, 
které probìhlo 18.4. 07 v ZŠ. Dále 
ŠR jmenovala ing. Pavlu Horeèko-
vou jako svého zástupce na rozlou-
èení s žáky 9. tøíd v rámci ukonèení 
školního roku. ŠR rovnìž projednala 
rezignaci ing. Šárky Hrdé na èlenství 
v radì (na její místo zvolí nového 
èlena Sdružení rodièù). Závìrem 
pøedseda ŠR podìkoval p. øeditelce 
ZŠ za zdaøilou úèast žákù školy 
na akci Vítání jara.

Zápis z jednání bude zpøístupnìn na 
webových stránkách základní školy. 

PhDr. Petr Kutáè, Ph.D.
pøedseda školské rady  

Hledám pronájem
2 

asi 200 m zahrady,
nejlépe s chatkou.
Tel.: 739 005 371

Starobìlský zpravodaj »3«

Prodám dvoukøídlé
vchodové dveøe døevìné
ve velmi dobrém stavu.

Cena dohodou.
Tel.: 596 731 195



Starobìlský zpravodaj »4«

Starobìlské studánky
V jarních mìsících dokonèili pra-

covníci veøejnì prospìšných prací 
celkovou rekonstrukci v poøadí 
již druhé studánky. V minulém roce 
byla dokonèena oprava studánky, 
která se nachází u silnice Mitrovická 
v blízkosti firmy Sazka, kterou staro-
usedlíci znají pod názvem „U So-
chorka“ . Tento místní  název vznikl 
podle obèana Sochorka, který dlou-
hou dobu bydlel v domì nad studán-
kou, ke které chodili místní obèané 
pro vodu v dobì, kdy byla porucha 
na vodovodním øádu.

V letošním roce jsme provedli 
opravu další, témìø již zapomenuté 
studánky, která se nachází na zaèátku 
lesního pozemku u komunikace Pro-
skovická v lokalitì, kterou místní ob-
èané znají pod názvem „Na Sovinci“.  

Tìmito opravami jsme chtìli pøispìt 
k pøíjemnìjšímu prostøedí v naší obci 
a také vzpomenout na naše pøed-
chùdce, kteøí vybudovali a udržovali 
tato vodní zákoutí pro užitek a po-
tìchu všech. Rád bych chtìl vìøit 
tomu, že i v dnešní uspìchané a pøe-
technizované dobì si najdou naši 
obèané chvíli èasu na pøíjemné 
posezení v tìchto tradièních místech. 
Podmínky jsou pro to vytvoøené 
a doufám, že odolají vandalùm, 
které jakoby dráždily hezké vìci.

Chtìl bych na tomto místì podì-
kovat našim pracovníkùm VPP, 
kteøí tyto rekonstrukce provedli. 
Podìkování také patøí pracovníkùm 
Ostravských mìstských lesù, kte-
øí na místní pile zhotovili døevìné 
posezení.

Ladislav Dlouhý

Nìco pro ekologii
Naše ZO AVZO Stará Bìlá 

se zapojila do ekologického progra-
mu ve sbìru víèek z PET lahví 
v kategorii jednotlivcù, který poøádá 
už druhým rokem Rada dìtí a mlá-
deže Moravskoslezského kraje 
(RADAMOK), jako doplnìní k akci 
sbìr víèek PET lahví, soutìž 
MOZAIKY Z VÍÈEK.

Rùznorodost barev nabízí široké 
možnosti. Pro letošní roèník byly 
vyhlášeny tøi námìty pro mozaiky:

1. Nekoneèný podmoøský svìt
2. Mandaly

3. Život v pøírodì

Rozhodli jsme se, že se soutìže ta-
ky zúèastníme. Hned na zaèátku jsme 
se rozdìlili na skupiny a každá se 
pustila do jednoho obrazu. Témata 
jsou rùzná, ale nakonec si všichni 
vybrali jediné – podmoøský svìt.

Vysypali jsme víèka z pytlù, tøídili, 
tøídili a potom stavìli a stavìli. Vy-
tvoøení obrazù nám zabralo jednu ce-
lou a kousek další schùzky. Nakonec 
jsme s naší prací mohli být spokojeni.
Vyhlášení výsledkù probìhne v rám-
ci letošní Bambiriády spoleènì s vy-
hlášením výsledkù ve sbìru víèek.

Za ZO AVZO - Michael

Støípky ze základní školy
ve školním roce 2006/2007

Dokonèení z pøedchozí strany
-

Ve školním roce 2006/2007 se naše 
škola zúèastnila projektu Hodnocení 
výsledkù vzdìlávání žákù 5. roèníkù 
ZŠ 2007. Toto testování pøipravilo 
Centrum pro zjiš�ování výsledkù 
vzdìlávání (CERMAT) ve spoluprá-
ci s Ministerstvem školství, mládeže 
a tìlovýchovy.

Ve dnech 25. a 26. dubna 2007 øeši-
li žáci 5. tøíd tøi testy - test dovedností 
v èeském jazyce, test matematických 
dovedností a test obecných doved-
ností. Testování se celkem zúèastnilo 
55 987 žákù z 1897 škol. V testu 
matematických dovedností žáci naší 
školy pøekonali v prùmìrné úspìšno-
sti stejnì staré žáky z celého kraje 
o 2,4 %, v celorepublikovém mìøítku 
o 0,9 %. V 5.A je nejlepší dosažená 
úspìšnost u dvou žákù 84 %, nejhorší 
je 32 % u jednoho žáka. V 5.B je 
nejlepší dosažená úspìšnost jednoho 
žáka rovnìž 84 %, nejhorší je 44 % 
u jednoho žáka. Krajský prùmìr je 
60,1% a celostátní 61,6%.  V doved-
nostech z èeského jazyka naši žáci 
pøekonali v prùmìrné úspìšnosti stej-
nì staré žáky z celého kraje o 1,2 %.  
V celorepublikovém mìøítku zaostali 
o 0,9 %. V 5.A je nejlepší dosažená 
úspìšnost 91,7 %, nejhorší 4,2 %. 
V 5.B je nejlepší dosažená úspìšnost 
89,6 %, nejhorší je 27,1 %. Krajský 
prùmìr je 58,3 % a celostátní 61,4 %. 
V testu obecných dovedností je naše 
škola o 9,4 % nad krajským a o 8,1 % 
nad celostátním prùmìrem. V 5.A je 
nejlepší dosažená úspìšnost u dvou 
žákù 90,5 %, nejhorší 33,3 %. V 5.B 
je nejlepší dosažená úspìšnost 
90,5 %, nejhorší je 47,6 %. Krajský 
prùmìr je 61,5 % a celostátní 62,8 %. 
Závìrem je možno øíci, že ve všech 
testech výkony našich žákù odpoví-
dají krajskému i celostátnímu prù-
mìru. Žáci naší školy nejlépe øešili 
testy obecných dovedností, kde do-
sáhli výsledkù v prùmìru asi o 10 % 
lepších než porovnávané prùmìry. 
Pøi porovnání individuálních výsled-
kù je zøejmé, že výsledky velkého 
poètu našich žákù vysoce pøevyšují 
krajský i celostátní prùmìr.

Mgr. Jarmila Bjaèková
øeditelka školy



zaèíná tímto problémem, který trápí 
už øadu let obyvatele Folvarku, 
zabývat a podniklo konkrétní kroky,  
na druhou stranu je škoda, že vyjá-
døení odborné firmy obsahuje vìcné 
chyby, které pramení možná i z ne-
dostateèné komunikace s obèany, 
kteøí podnìty podali a dalšími, kte-
øí zde bydlí a pøipojili své podpisy.

Vìøím, že se celá vìc nezastaví 
a bude dotažena do konce realizací 
vhodných funkèních návrhù.

Ing, Pavel Zelený

Znìní podnìtu
podaného v prosinci 2006.
Vážená rado obce nebo zastupi-
telstvo, letos v létì 12.7. se na køižo-
vatce Korandova-Ruskova opìt stala 
tentokrát pomìrnì vážná dopravní 
nehoda se škodou na majetku pøile-
hlých nemovitostí, jejíž pøíèinou byla 
nepøehlednost køižovatky. Øidièi, 
hlavnì ti, kteøí tudy projíždìjí po-
prvé, a tìch je stále více, vzhledem 
k nové výstavbì v okolí, si  mnohdy 
ani neuvìdomí, že vjíždìjí do køižo-

Vážení spoluobèané, rád bych 
sdìlil nìkolik poznámek k vyjádøení 
odborného pracovníka firmy UDI 
MORAVA, které bylo zveøejnìno 
ve Starobìlském zpravodaji v dubnu 
a dále zveøejnil znìní oné „petice“, 
na níž je toto vyjádøení zøejmì èá-
steènou a urèitì nadìjnou odpovìdí.

V oblasti není zakázáno „stání vo-
zidel“, ale stání vozidel s hmotností 
pøesahující  3,5 t .

Šíøkové a stavební uspoøádání není 
na všech ramenech køižovatek stejné, 
jak se ve zprávì tvrdí, alespoò u køí-
žení Ruskova Chrobákova tomu tak 
není.

Ve zprávì dále stojí, že nebyly 
upøesnìny pøíèiny jednotlivých ne-
hod - pøíèiny jsou všeobecnì známé 
a byly v obou podnìtech popsány. 

Jsme urèitì rádi, že se vedení obce 

Zvýšení bezpeènosti
silnièního provozu
v našich ulicích
oblast Folvarku

vatky - mohou se snadno domnívat, 
že na stranách je napøíklad vjezd 
do zahrady. Na druhé stranì i ti, 
kteøí místo znají a pøijíždìjí po Ko-
randovì ulici smìrem od ulice Juná-
cké, nemají smìrem doprava žádný 
rozhled - výhled je zcela zastínìn 
oplocením a  døevinami. A co je 
neménì znepokojivé je skuteènost, 
že témìø dennì vidíme prùjezdy 
køižovatkou ve vysoké rychlosti.

Protože si myslíme, že situace je 
nebezpeèná a další nehoda je jen 
otázkou èasu, navrhujeme zadat 
dopravní posouzení køižovatky 
Korandova-Ruskova vzhledem k vý-
še uvedeným skuteènostem (nepøe-
hlednost situace, nedostateèný pøíp. 
žádný rozhled, rychlé prùjezdy) 
odborné firmì a následnì uskuteènit 
navrhnutá øešení.

Prosíme, abychom byli o výsledku 
informováni prostøednictvím Staro-
bìlského zpravodaje, nebo� øešení 
bude jistì zajímat i další spolu-
obèany, a� už ty, kteøí v okolí bydlí, 
nebo ty, kteøí zmínìnou komunikaci 
používají.

Na konci loškého roku (6.12.) byl 
pøedán na ÚMOb Stará Bìlá dopis 
obèanù, pøevážnì bydlících na ulici 
Korandovì, ve kterém žádají øešení 
dopravní situace køižovatky ulic 
Ruskova a Korandova. Rada na zá-
kladì požadavkù obèanù zadala vy-
pracování návrhu øešení situace této 
køižovatky firmì ÚDI Morava. 
V dopise je žádost o informaci o vý-
sledku prostøednictvím Starobìlské-
ho zpravodaje. Po obdržení návrhu 
z UDI Morava (15.3.2007) jsme 
tento návrh opatøení zveøejnili v dub-
novém èísle zpravodaje.

Dne 14.3.2007 byla podána 
na ÚMOb Stará Bìlá stížnost na stej-
ný problém, ale v celé oblasti Fol-
vark, podepsaná 120 obèany. 
Po podání obou stížnosti bylo s nì-
kterými obèany o této situaci jednáno 
osobnì a byl jim pøedán návrh z UDI 
Morava.

Dne 21.3.2007 bylo na ÚMOb 
Stará Bìlá pøedáno stanovisko 
365 obèanù (nejsou uvedeni jmeno-
vitì)  k tomuto návrhu øešení. Rovnìž 

na zasedání zastupitelstva mìstského 
obvodu (25.3.2007) byl tento pro-
blém projednáván za úèasti zástupcù 
obèanù, kteøí podali druhou stížnost. 
Proto považujeme tvrzení v e-mailu, 
který jsme obdrželi od petièního 
výboru dne 3.6., že jsme se k petici 
obèanù èásti Folvarek k dopravní 
situaci v dotèené oblasti za 2,5 mìsí-
ce nevyjádøili, ani nezaujali stanovi-
sko a že stejný osud mìla i petice 
obèanù ulice Korandovy, za neprav-
divé.

Ve stanovisku obèanù z 21.3. se mj. 
píše: Z navrhovaných 4 variant Úøa-
dem mìstského obvodu Stará Bìlá je 
nejlépe akceptovatelný bod C, 
tj. umístìní zpomalovacích prahù. 
V první fázi navrhujeme osazení 
pøedmìtných køižovatek tj. køižování 
ulic Ruskova s Kališní, Chrobákovou 
a Korandovou a dále umístìní prahù 
na poèátku a konci ulice Kališní. 
Nedomníváme se, že by prahy zpùso-
bily zvýšení hluku, exhalaci a otøesù, 
jelikož ze zkušenosti víme, že i pøi ry-
chlosti 40 km/h se dá práh pøejet zcela 
plynule.

Dopravní komise je toho názoru, 
že umístìní prahù tuto situaci neøeší. 
Ve stanovisku ÚDI Morava je 
konstatováno, že ve všech provìøova-
ných køižovatkách (ul. Korandova x 
ul. Ruskova, ul. Kališní x ul. Rusko-
va, ul. Chrobákova x ul. Ruskova) 
jsou v rozhledových polích jednotli-
vých køižovatek umístìny ploty, 
popøípadì vzrostlé keøe a stromy. I 
v pøípadì, že budou øidièi dodržovat 
maximálnì povolenou rychlost 
v uvedené oblasti (30km/hod), nema-
jí pøi prùjezdu køižovatkou, vzhledem 
ke ztíženým rozhledovým pomìrùm, 
zajištìn dostateèný rozhled pro za-
stavení vozidla.

Z uvedených dvou podkladù vyplý-
vá, že umístìní prahù støetùm vozidel 
v køižovatkách nezabrání. Kromì to-
ho máme zkušenost s umístìním 
zpomalovacího prahu na ulici Vaò-
kovì, kdy po velmi krátké dobì 
obèané, u jejichž domu byl prah 
umístìn, žádali jeho odstranìní 
z dùvodu hluku, otøesù a exhalací.

Pokraèování na následující stranì

Stanovisko dopravní komise rady Mìstského obvodu Stará Bìlá
ke stížnostem obèanù na dopravní situaci v oblasti Folvark
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Èas od èasu v naší vesnici chovali 
zemìdìlci ovce. Zjara si nakoupili 
malé oveèky, nìkdy i nìkolik kusù 
a až dorostly, mìli dostatek vlny 
pro rùzné zpracování a masa na pe-
èínku a pozývali na ni i své pøátele.

Psal se rok 1956. Na pøípad, 
který se stal v té dobì, si jistì nìkteøí 
z našich starších obèanù pamatují. 
Byla právì doba žní. Oveèky se 
obvykle pásly na zahradách, ale mu-
sel je nìkdo hlídat, byli to èasto 
i dùchodci, kteøí mìli menší dùchod 
a pøivydìlávali si rùznými pracemi 
na selských gruntech a v JZD. 
V našem pøípadì hlídal oveèky a be-
ránky jistý dùchodce v selském grun-
tì na zahradì. Malé stádo bìhalo 
po zahradì souèasnì s beranem, 
který vynikal tím, že rostl rychleji než 
ostatní. Byl bujnìjší a koho potkal 
trkal do nìj hlavou. Potìšením hlída-

èe bylo, když se rozbìhl a narazil 
hlavou tøeba do stromu. Nìkdy se 
i poranil do krve. Sám hlídaè oveèek 
nauèil berana k nástupu, jaký  použí-
vali toreadoøi pøi býèích zápasech 
ve španìlských arénách a napodobo-
val zápasníka, zvaného Torero. Vzav 
plachtu, nastavoval ji pøed beranem, 
který zaútoèil proti nìmu a ten vždy 
uhnul jeho rohaté hlavì, ke všeobec-
nému obveselení pøítomných.

Byl mìsíc srpen uvedeného roku 
a na gruntì mìli všichni plné ruce 
práce, byla doba žní. Hlídaè Torero 
nemohl se vášním svého pøítele 
vìnovat. Na zahradì dozrávaly hruš-
ky, marke�ánky a padaly na zem 
do trávy a bylo je nutno sbírat. 
Dne 17.8.1956 sbíral zase dùchodce 
hrušky, kterých leželo v trávì hodnì. 
Ke sbìru se dostavil i jeho statný 
beran a jal se sladké plody požírati. 

Jeho hlídaè se napálil, vzal klacek 
a pøetáhl berana nìkolikrát po høbe-
tovinì a ten utekl. Hlídaè Torero 
sbíral klidnì hrušky dál, ale v tom 
byl, nic netušící, statným beranem 
napaden jeho rohatou hlavou zezadu 
a poražen na zem. Po výprasku 
rozzuøený beran mlátil hlavou 
silnými údery na zemi ležícího, 
který se marnì snažil postavit. 
Tomuto zápasu na život a smrt 
pøihlížel 16ti letý robustní mládenec 
ze sousední zahrady a pøispìchal 
na pomoc. Uchopil berana za rohy 
a vzpouzející se zvíøe odtáhl do dvo-
ra. Zranìný byl odvezen do nemoc-
nice, mìl zlomená žebra a vnitøní 
zranìní, na které za nìkolik dnù 
zemøel. Zaznamenáno podle skuteè-
nosti. Minulý rok tomu bylo pùl 
století.

J. Pch.

Dokonèení z pøedchozí strany

 Pøesto, nebo možná právì proto, 
chceme projednat návrh na umístìní 
zpomalovacích prahù se všemi, kte-
øí u zmínìných køižovatek bydlí 
a kterých by se umístìní zpomalova-
cích prahù bezprostøednì dotklo.

Zcela neøeší umístìní zpomalova-
cích prahù bezpeènost mezi køižovat-
kami. Vzdálenosti mezi køižovatka-
mi v této oblasti jsou pøibližnì 180 až 
200 m. Vozidlo typu Octavia po pøe-
jetí zpomalovacích prahù rychlostí 

30 km/h po ujetí dalších 50 m snadno 
dosáhne rychlosti 65 km/h. Z toho 
vyplývá, že tímto zpùsobem bez-
ohlednou jízdu v celé této oblasti ne-
odstraníme. Proto hledáme øešení, 
které by znemožnilo rychlou jízdu 
v úsecích mezi køižovatkami a tím 
i vyøešilo jejich prùjezdy. Zároveò 
jsme požádali policii o mìøení ry-
chlosti v této oblasti. Znovu zdùraz-
òujeme, že hlavní pøíèinou všech 
tìchto problémù je nedodržování da-
ných pravidel øidièi. Nenamlouvejme 
si, že místní obyvatelé rychlost 

Z kroniky: Starobìlského obèana ubodal k smrti beran

Stanovisko dopravní komise rady Mìstského obvodu Stará Bìlá
ke stížnostem obèanù na dopravní situaci v oblasti Folvark

dodržují a že rychle jezdí jen cizí 
nebo „ti noví“. Upozoròujme ty, 
kteøí porušují silnièní pravidla a tím 
ohrožují naši bezpeènost.

Naším cílem je najít a realizovat 
skuteèné øešení, nikoliv øešení pro øe-
šení. Na závìr ještì malá rada jak je 
velmi snadné zjistit, jestli øidiè ry-
chlost dodržel nebo ne. Pøi rychlosti 
30 km/h ujede vozidlo za 1 vteøinu 
asi 8,5 m. Jak se dá pøibližnì urèit 
jedna vteøina si pamatujeme ještì 
ze školy.

Starobìlský zpravodaj »6«

Chodník není parkovištì
V bøeznovém èísle Starobìlského 

zpravodaje jsem psal o problému se 
stáním aut na chodníku, zvláštì 
na ulici Junácké. Co se od té doby 
zmìnilo? Nic. Napø. øidiè èi øidièka 
osobního auta SPZ OVU 26-34, 
zmiòovaného v tehdejším èlánku, 
parkuje na chodníku dále. Bohužel 
takových  øidièù je více (viz foto) 
a upozoròování se zatím míjí úèin-
kem. Zdá se, že tento problém vyøeší 
jen tvrdé postihy ze strany policie.

Miloslav Hoøínek



  Starobìlská veøejnost, která se 
zajímá o sport a o starobìlskou kopa-
nou zajisté už dobøe ví, že družstvo 
mužù se v letošní sezónì nedoèkalo 
dobrého umístìní, jak jsme byli zvyk-
lí v období posledních nìkolika let. 
Do posledního kola jsme byli ohro-
ženi sestupem, který se však remízou 
v Mokrých Lazcích podaøilo odvrátit. 
Pomohlo nám taky vítìzství Štìpán-
kovic nad Píští, která nakonec s Vøe-
sinou a Dolním Benešovem B 
sestupuje do 1.B tøídy.
 
 Pro trenéra mužù Jiøího Hoøínka 
i pro fotbalový výbor z tohoto 
umístìní a hlavnì výkonù a výsledkù 
ve druhé èásti jarní sezóny vyplývá, 
že do podzimní sezóny musí být 
družstvo mužù doplnìno o nové 
hráèe. Do mužstva se vrací z hosto-
vání v Orlové náš dlouhodobì nej-
lepší støelec Mirek Knápek, po zranì-
ní a operacích se vracejí Milan Turèík 
a Ondøej Luè. S posílením o 2-3 nové 
hráèe vìøíme, že dobøe vykroèíme 
do nové sezóny a za rok budeme 
spokojenìjší s umístìním i výsledky 
mužstva.

Chtìli bychom však v tomto èlánku 
informovat starobìlskou veøejnost 
hlavnì o mládeži, která by mìla být 
zásobárnou hráèù pro družstvo 
dospìlých a hlavnì se dnes zamìøit na 
žákovská družstva. Žáci mladší i star-
ší hrají krajské soutìže a nevedou si 
v nich špatnì. Starší žáci pod vede-
ním trenéra Jiøího Šrajbra skonèili 
v uplynulé sezónì na 4. místì krajské 
soutìže skupiny B s 13 vítìzstvími, 
2 remízami a 7 porážkami s celko-
vým skóre 34:27 a 41 body. Trenér 
Jiøí Šrajbr vede starší žáky již 3 sezó-
ny a od podzimu se ujme trénování 
staršího dorostu, kde bude pracovat 
s hráèi, kteøí mu v žákovských 
družstvech všichni prošli rukama. 
Cílem družstva dorostu je postup 
do krajské soutìže, ze které v pøedmi-
nulé sezónì sestoupili. Družstva star-
ších žákù se ujme nový ternér pan 
Jaroslav Böhm, který k nám pøichází 
z VOKD Poruba. Také jeho cílem je 
bojovat s žáky o postup tentokrát 
do krajského pøeboru. Pøedpoklady 
pro to jsou, naši žáci jsou dobøe pøi-
praveni z minulých sezón a pod ve-
dením zkušeného a nároèného trené-

ra se cíl jeví reálný.  Zvláštní kapitolu 
musíme vìnovat družstvu mladších 
žákù, kteøí nám v minulé sezónì 
pøinášeli nejvìtší radost z dosahova-
ných výsledkù a pøedvádìné hry.

Trenérem mladších žákù byl 
Ing. Jiøí Kaèer, který se ve starobìl-
ském fotbale vìnuje mládeži již pøes 
25 let a je pro naši mládež nepostra-
datelný. Je duší našeho mládežnic-
kého fotbalu a jeho péèe a èas 
vìnovaný fotbalu letos s družstvem 
mladších žákù pøinesl výborné 
výsledky. V koneèné tabulce krajské 
soutìže skonèili na 2. místì o 5 bodù 
za Kopøivnicí s 18 vítìzstvími, 2 re-
mízami a pouze 2 porážkami s impo-
zantním skóre 121 : 20. V jarní èásti 
soutìže nepoznali porážku, pouze 1 x 
remizovali s tøetím Novým Jièínem 
a jarní skóre bylo 76 : 6. V družstvu 
mladších žákù byla vytvoøena velmi 
dobrá atmosféra, aktivní byli rodièe 
žákù, kteøí pøispìli pìti sty korunami 
na zakoupení dresu pro každého 
èlena družstva s vyšitými jmenov-
kami, sponzoøi dokoupili trenýrky 
a štulpny, Dres se svým jménem 
si každý žák po ukonèení sezóny po-
nechal jako upomínku na úspìšný 
rok. Závìr sezóny s obìdem a vyho-
dnocením nejlepších hráèù družstva 
se uskuteènil v nedìli 17.6. v Soko-
lovnì. Obìdu pøedcházela akce 
na høišti, kde za úèasti 42 hráèù 
a mnoha rodièù si kluci zahráli 
kopanou mezi sebou a tak zakonèili 
úspìšnou sezónu.

 Vìcnými cenami a knihami byli 
odmìnìni tito hráèi:
Jiøí Pánek - kapitán družstva za pøí-
kladnou reprezentaci oddílu kopané
Adam Hlawiczka - nejužiteènìjší 
hráè družstva
Lumír Koubek - nejlepší støelec 
druž-stva s 31 góly
Jakub Hajduèek - brankáø s nejvíce 
vychytanými nulovými zápasy v sou-
tìži
Jakub Kudela - druhý brankáø týmu

Je jenom škoda, že Jiøí Kaèer musí 
z osobních dùvodù pøedat mladší žá-
ky novému mladému trenérovi Rad-
ku Hruškovi, našemu bývalému hrá-
èi, který se rozhodl vìnovat se plnì 
trenérské èinnosti. Doufáme, že se 

mu povede podobnì úspìšnì a na jaøe 
se snad Jiøí Kaèer bude moci k nìmu 
pøipojit.

Našimi nejmladšími fotbalovými 
nadìjemi je družstvo benjamínkù. 
Od podzimu 2006 se benjamínkùm 
vìnují trenéøi Václav Javorek a Jaro-
slav Matura a pod jejich vedením se 
tréninková i zápasová úroveò oproti 
minulosti významnì pozvedla. Poda-
øilo se navázat kontakt s nìkterými 
rodièi, kteøí spolupracují s trenéry 
hlavnì pøi zajiš�ování dopravy k zá-
pasùm venku. Naši benjamínci sice 
skonèili ve své skupinì mìstské 
soutìže poslední, ale s daleko lepšími 
výsledky a hrou než v podzimní èásti.

V letošním roce slavíme 75. výroèí 
založení fotbalu ve Staré Bìlé. Jako 
první akci v rámci tohoto výroèí jsme 
uspoøádali v sobotu 16.6. na našem 
høišti velký turnaj benjamínkù 
za úèasti 8 družstev. Nejlépe si vedli 
kluci z Polanky, kteøí ve finále pora-
zili Kozlovice 2:0. Na dalších mí-
stech skonèila družstva SK Brušperk, 
TJ Unie Hlubina, TJ Vítkovice 
Svinov, TJ Sokol Vøesina, TJ Sokol 
Stará Bìlá a TJ Sokol Fryèovice. 
Celý turnaj zabezpeèili stravováním 
a cenami naši sponzoøi z firem 
Sportinvest - Junior s.r.o., Schwing-
Stetter, s.r.o. a pøíspìvek poskytl 
i ÚMOb Stará Bìlá. Všem dìkujeme 
a bylo pøáním všech zúèastnìných 
tento velmi zdaøilý turnaj v pøíštích 
letech opakovat, což bylo pøítomný-
mi sponzory pøijato a tak snad zalo-
žíme novou tradici turnaje benja-
mínkù ve Staré Bìlé.

Na závìr bych chtìl starobìlskou 
veøejnost informovat o tom, že v na-
šem oddílu kopané je celkem regi-
strováno pøes 200 hráèù v mlá-
dežnických kategoriích, z toho je 
158 aktivních, kteøí se zúèastòují 
tréninkù a zápasù ve svých druž-
stvech. Je jenom škoda, že se aktiv-
nìji nezapojují žáci naší místní školy, 
kterých máme zaregistrovaných mé-
nì než by se na obec velikosti Staré 
Bìlé slušelo.

Za oddíl kopané TJ Sokol Stará Bìlá
Ing. Zdenìk Palièka

pøedseda oddílu

Informace z oddílu kopané TJ Sokol Stará Bìlá
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z FC Ostrava-Jih. Zatímco na zaèát-
ku druhého poloèasu bylo všechno 
na dobré cestì ke splnìní hlavního 
cíle, konec zápasu vyvolal mnoho 
pochybnosti a u divákù i mírné 
zdìšení. Po bezpeèném a zaslouže-
ném vedení 2:0 došlo k neèekanému 
obratu, kdy hosté nejenže vyrovnali, 
ale pár minut pøed koncem zápasu 
vstøelili i vítìznou tøetí branku, èímž 
naše hráèe postavili pøed povinnost 
bodovat v posledním zápase 
v Mokrých Lazcích. Støelcem obou 
našich branek byl Škrkoò.

Že se nám podaøilo potøebný bod 
vybojovat již víte. Stalo se tak 
po obìtavém výkonu celého mužstva 
na høišti týmu, který stejnì jako my 
ještì nemìl jistotu udržení v soutìži.

Celý uplynulý roèník z pohledu 
našeho mužstva byl hodnì rozpa-
èitý. Zdaleka se nám nepodaøilo 
navázat na výsledky minulých let, 
kdy jsme se pohybovali vždy v po-
pøedí tabulek a na medailových 
pøíèkách. Urèitým varováním byla již 
situace v týmu pøed zaèátkem jara, 
kterou se v poslední chvíli podaøilo 
vyøešit. Pøed novou sezónou bude 
pøed vedením fotbalového oddílu 
úkol zareagovat na všechna negativa 
uplynulé sezóny a vrátit starobìlský 
fotbal na místa, kde jej jeho pøíznivci 
a funkcionáøi chtìjí vidìt.

Vlastimil Adámek

Boj o udržení až do konce

I v pøíští sezonì se bude hrát ve Sta-
ré Bìlé I.A tøída. Rozhodlo o tom 
až poslední 26. kolo soutìže, která se 
po celý rok vyznaèovala velkou vy-
rovnaností. Vždy� polovina mužstev 
si pøed tímto posledním kolem 
nemohla být jistá, že tuto krajskou 
soutìž budou hrát i nadále. O naši 
úèasti v pøíštím roèníku rozhodla 
remíza na høišti Mokrých Lazcù 
v pomìru 0:0. Tento bod zajistil 
starobìlským jednobodový náskok 
pøed, již sestupující, Píští. Tento 
nervydrásající závìr si naši hráèi 
zpùsobili svými nepøesvìdèivými 
výkony sami. A pøitom po výborném 
výsledku a hlavnì výkonu na pùdì 
Hatì vùbec nic nenasvìdèovalo, 
že nastanou takové problémy. 
Toto utkání zvládli naši hráèi na vý-
bornou a po brankách Jansy, Plaviho 
a Olborta zvítìzili pøesvìdèivì 3:0. 
V tabulce bezpeènì druzí domácí 
zaèali utkání náporem, kterému jsme 
i díky výkonu brankáøe Rùži odolali 
a v prùbìhu prvního poloèasu i dva-
krát udeøili. Tøetí gól v síti domácích 
po pøestávce už jen potvrdil zaslou-
žený úspìch.

Mnohem hùø se nám daøilo na høišti 
Dolního Benešova v utkání s domá-
cím „béèkem“. Toto utkání jsme 
prohráli 4:2 po poloèase 2:1 a støelci 
našich byli Jansa a Staøièný. Byl to 
vyrovnaný zápas, který jsme prohráli 
vinou vlastních chyb a pøi tøetí brance 

i tím, že jsme vèas nezareagovali 
na rychle rozehraný trestný kop 
domácích. Po snížení na 3:2 se zdálo, 
že bychom mohli vyrovnat, ale penal-
ta po rychlém protiútoku znamenala 
rozhodnutí.

Po dvou zápasech na høištích sou-
peøù jsme nastoupili doma proti muž-
stvu Slavie Opava. První poloèas to-
hoto duelu pøinesl vyrovnanou hru 
bez jasných brankových šancí. 
Když se nádhernou støelou z dálky 
trefil Haruš�ák, byla nadìje, že body 
zùstanou i tentokrát doma. Pøišel 
však rychlý protiútok Opavy, nedù-
slednost v bránìní a výsledkem byla 
vyrovnávací branka v naší síti. 
Výsledkem 1:1 tak skonèilo utkání 
s velmi dobøe hrajícími, bìhavými 
a nebezpeènými hosty z Opavy.

S velkou nadìji v úspìšný výsledek 
odjíždìlo naše mužstvo na pùdu po-
slední, již sestupující Vøesiny. Opak 
byl však pravdou. Mužstvo podalo 
velice špatný výkon a utrpìlo ne-
èekanou porážku v pomìru 2:1, 
když jedinou branku mužstva Staré 
Bìlé vstøelil Jansa. I když jsme byli 
mužstvem lepším a mìli i dostatek 
šancí o tom pøesvìdèit i výsledkem, 
nestalo se tak. Nìkteøí hráèi jako by si 
neuvìdomovali, že ve vyrovnané ta-
bulce zdaleka není nebezpeèí sestupu 
zažehnáno.

Toto nebezpeèí jsme chtìli a defi-
nitivnì mìli odvrátit na domácím 
høišti, když jsme hostili sousedy 

Soutìž probìhla v sobotu 9. èervna 
od 9 hodin na orelském høišti. 
Za pìkného poèasí se soutìžilo 
v šesti disciplínách (èlunkový bìh, 
vedení míèe v prostoru, samostatné 
nájezdy, slalom, støelba pokutových 
kopù a støelba na branku v bìhu). 

Na Velehradì u Uherského Hradi-
štì probìhne dne 4. 7. 2007 finále této 
soutìže, do kterého postupují první 
dva úèastníci z každé vìkové kate-
gorie.

Zažili jsme pìkné sportovní dopo-

ledne a tìším se, že pøíští rok bude 
úèast mladých fotbalistù ještì vìtší.

Za jednotu Orel Stará Bìlá
Michal Hoøínek

www.orel.cz

Výsledky

Kategorie  6 - 10 let
1. Jakub Hoøínek

Kategorie 11 - 14 let
1. Martin Polášek,

2. Matouš Lindovský

Soutìž ve fotbalových dovednostech
1. Oldøišov 26 19 1 6 55:31 58

2. Ha� 23 13 3 10 46:38 42

3. Slavia Opava 26 12 5 9 48:36 41

4. Štìpánkovice 26 11 5 10 51:43 38

5. Bolatice 26 12 2 12 41:45 38

6. Slavkov 26 11 4 11 44:37 37

7. Krásné Pole 26 11 4 11 47:47 37

8. Suché Lazce 26 10 6 10 35:39 36

9. FC OVA-Jih 26 10 5 11 32:35 35

10. Mokré Lazce 26 10 5 11 39:46 35

11. Stará Bìlá 26 9 7 10 41:38 34

12. Píš� 26 9 6 11 30:42 33

13. D. Benešov 26 8 7 11 49:52 31

14. Vøesina 26 6 2 18 30:63 20
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